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Agenda 
 
Bifogas protokollet 
 

1. Antagningsprocessen Tobias Fellman 

Länk till antagningsinformation 

https://www.skidor.com/idrotter/alpint/utbildning/for-

akare/skidgymnasieverksamhet/gymnasieantagning 

 

Länk till Grund för antagning 

https://www.skidor.com/download/18.241e27d2184fa1674573ef71/1702638842210/202206

07_antagningskriterier%20ver1.pdf 

 

- Process som använts i ca 5 år med översyn inför varje ny antagningsperiod 

- Stort engagemang, både positivt och negativt. Tar mycket tid av SSF.  

- Trygg med antagningsprocessen, alla sökande får en så rättvis bedömning som möjligt 

- Skolningsläger, utbildning inför skidgymnasium.  

Skidgymnasietränare, landslagstränare, SSF, Distriktstränare 

* U15 SNÖ 3 dagar SL/GS/Friåkning.  

* U15 FYS 2 dagar Ironman Jr och utbildning. Individuell checklista till åkaren efter lägret  

* U16 Antagningsläger SNÖ 3 dagar SL/GS/Friåkning/SX 

Alla åkare kan ses av alla tränare. Gemensam plattform för filmer från lägret 

 

Ca 85-100 Skidgymnasieplatser. 130 sökande i år. 100 ungdomar har anmält sig till 

antagningsläger 25-28/1 2024. SSF och alla skolor representerade på lägret samt 6 

distriktstränare.  

 

Genomlysning Skidgymnasium 

- påbörjat arbete som finns dokumenterat. Intervjuer med alla skolor 

 

RIG 

- Avtal med RIG. Årlig uppföljning RF/Skolverket/SSF/Kommun/Skola/Tränare 

 

RIG 

-Kan vi genom förbättrad antagningsprocess hitta ungdomar som har målet att gå 4 år för 

att sedan träna och tävla vidare på högre nivå? 

- RIG bör leverera fler atleter efter 4 år. RIG arbetar tillsammans med frågan 

- Kan vi mäta motivation vid antagning? 

- Grunden för åkarnas utbildning är i föreningen. Viktigt med bra utbildade tränare och 

ledare  

https://www.skidor.com/idrotter/alpint/utbildning/for-akare/skidgymnasieverksamhet/gymnasieantagning
https://www.skidor.com/idrotter/alpint/utbildning/for-akare/skidgymnasieverksamhet/gymnasieantagning
https://www.skidor.com/download/18.241e27d2184fa1674573ef71/1702638842210/20220607_antagningskriterier%20ver1.pdf
https://www.skidor.com/download/18.241e27d2184fa1674573ef71/1702638842210/20220607_antagningskriterier%20ver1.pdf
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2. Genomlysning av Alpin verksamhet Nationellt och Landslag 
 

Styrgrupp 

Pernilla Bonde Projektledare 

Alpina Rådet 

Karin Stolt Halvarsson 

Tobias Fellman Nationellt-Landslag 

Lars Selin SSF längd 

Hans Olsson Partners 

 

Samverkan 

- Linnéuniversitetet  P-G Fahlström 

 

SSF Alpint gör många bra saker men har också utmaningar 

- Utmaningar 

• Ekonomiska, öka intäkter, minska kostnader 

• Resultat (herrar) 

• Kulturella utmaningar 

Värderingar 

Attityd 

Arbetsmiljö SSF/Skidgymnasium/Tränare 

• Kommunikation 

Mål – Strategi och Samsyn 

- Nulägesanalys 

- Omvärldsanalys 

- Handlingsplan 

Tidplan 

- Projektplan   Februari 

- Nulägesanalys – Skrivbordstudie Juni 

- Intervjuer – Enkäter  Juni 

- Önskat läge – Strategi December  

- Budget  Mars 2025 

Styrgruppsmöte i Åre eller via Teams 

19/2 2024 18.30-20.30 

3. Övriga frågor 

 

Inget att notera 

 

4. Nästa möte Alpina Rådet 

 

20/3 2024 19.00-21.00 

 


